
Protokół Nr 3/24 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego, 

Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Komisji Finansowo Budżetowej 

Rady Powiatu Siemiatyckiego, które odbyło się w dniu 24 września 2024r. w Starostwie 

Powiatowym  w Siemiatyczach. Posiedzenie trwało od godz. 1400 do godz. 1505.

W posiedzeniu uczestniczyło 15 członków komisji według załączonej listy obecności. Nieobecna 

była radna Bożena Teresa Bujno.

W posiedzeniu uczestniczyli również:

1. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

2. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

Porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie materiałów na V sesję Rady Powiatu 

2. Sprawy różne

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw 

Socjalnych Joanna Gołubkiewicz. 

Przewodnicząca obrad Joanna Gołubkiewicz otwierając wspólne posiedzenie Komisji powitała 

pana Przewodniczącego Rady, Starostów oraz szanownych radnych i zaproszonych gości.

P – kt 1.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XLIV/311/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego

z dnia 22 grudnia 2023r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2024 – 2027 wraz z prognozą kwoty długu i        spłat zobowiązań na lata 2024 

– 2032.

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że  zwiększa się deficyt budżetu o 

5.000.000zł. , na pokrycie którego zaciągnięta zostanie pożyczka długoterminowa, spłatę pożyczki 

planuje się na lata 2026 – 2032. Urealnia się kwoty dochodów bieżących z tytułu subwencji ogólnej

w latach 2025-2032  w  odniesieniu do  roku 2024. Zwiększone zostały wydatki na obsługę długu w

latach 2025 – 2032. Zwiększono również spłaty rat kredytów i pożyczek o raty tej pożyczki.

Spłaty zaczniemy od 2026 roku:

2026 r. - 300.000 zł, po 25.000 zł. miesięcznie

2027r. - 480.000 zł tj. po 40.000 zł miesięcznie 

2028r. - 2031 po 70.000 zł miesięcznie tj. po 840.000 zł

2032r. - 860.000 zł

W zakresie realizowanych przedsięwzięć dokonano następujących zmian:    

– zmniejszono wydatki bieżące na zadanie: „Remont dróg przygranicznych zniszczonych 

podczas budowy zapory i ruchu ciężkiego sprzętu wojskowego” o kwotę 8.815.360,82 zł - 

po przetargu. Wcześniej było zaplanowane 31.606.000 zł. natomiast po przetargu jest to 

22.790.639,18 zł.
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– dokonano korekty wydatków na dokumentację techniczną dotyczącą  zadania „Przebudowa

drogi powiatowej nr 1768B na odcinku Wilanowo-  Telatycze – dokumentacja techniczna” o 

kwotę 2.267,73 zł – po korekcie.

– dokonano przeniesień wydatków majątkowych między obiektami scaleniowymi na kwotę 

11.189.445,52 zł – wydatki majątkowe - wg wyszczególnienia:  

      „Scalenia gruntów obiektu Milejczyce i inne” – zmniejszenie o  kwotę   5.426.820,00 zł

      „Scalenie gruntów obiektu Wierzchuca i inne” – zmniejszenie o kwotę   5.686.405,75 zł

      „Scalenie gruntów na obszarze Gminy  Perlejewo” – zmniejszenie o kwotę 76.219,77 zł.

Kwoty przesunięte z obiektów Wierzchuca, Milejczyce i Perlejewo przesunięto na obiekt Osmola. 

„Scalenie gruntów obiektu Osmola i inne”  - zwiększenie o kwotę   11.189.445,52 zł.

Dodatkowo do wykazu przedsięwzięć wprowadzono nowe zadanie: „Opracowanie dokumentacji 

technicznej na przebudowę drogi powiatowej nr 1713B na odcinku Grodzisk-Kozłowo-Koryciny” na 

kwotę 180.000,00 zł. Zaplanowane jest to jako zadnie 2-letnie, 

w  2024 roku planuje się 5.000 zł. natomiast w roku 2025 – 175.000 zł. Należy dodać, że będzie tu 

dofinansowanie Gminy Grodzisk w wysokości 50 % czyli 90.000 zł.

Członkowie komisji nie zgłosili pytań do przedstawionego projektu uchwały.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr  XLIV/311/23 

Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2023r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2024 – 2027 wraz z prognozą kwoty długu 

i  spłat zobowiązań na lata 2024 – 2032 głosowało 15 członków komisji.

Przewodnicząca obrad Joanna Gołubkiewicz stwierdziła, że projekt uchwały został jednogłośnie

zaopiniowany pozytywnie.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XLIV/312/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2023r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok.

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że w budżecie powiatu na 2024 rok 

dokonuje się zmian:

Wprowadza się zadania:

– opracowanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej 1713 na odcinku 

Grodzisk – Kozłowo – Koryciny jako zadanie 2-letnie - 180.000 zł, w 2024 roku - 5.000 zł 

natomiast w roku 2025 – 175.000 zł.,

– remont drogi powiatowej Nr 1698B na odcinku granica Powiatu Bielskiego – Koryciny na 

kwotę 100.000 zł przy dofinansowaniu Funduszu Leśnego, konkretnie Nadleśnictwa Rudka 

w kwocie 50.000 zł. 

– remont drogi powiatowej Nr 1771B na odcinku Radziwiłówka – Borysowszczyzna – 

200.000 zł również przy dofinansowaniu Funduszu Leśnego przez Nadleśnictwo Nurzec w 

kwocie 100.000 zł. 

2



– dokonuje się korekty o 2.267,73 zł na opracowanie dokumentacji technicznej dotyczącej 

przebudowy drogi Wilanowo – Telatycze, zwiększa  się również dofinansowanie z gminy 

Mielnik o 385,51 zł,

– po przetargu zmniejsza się wydatki na remont dróg przygranicznych zniszczonych podczas

budowy zapory i ruchu ciężkiego sprzętu wojskowego o kwotę 8.815.360,82 zł., zmniejsza 

się również dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład tj. 8.366.839,46 zł. , 

zmniejsza się dofinansowanie jednostek, na terenie których przeprowadzany jest remont o 

451.941,08 zł

– zmniejsza się również nakłady na modernizację przejść dla pieszych na skrzyżowaniu ulicy 

Kilińskiego i ulicy Ściegiennego w Siemiatyczach o kwotę 5.754,23 zł., jest to po przetargu. 

Zmniejsza się również dofinansowanie Rządowego Programu im. Władysława Stasiaka o 

4.603,38 zł. 

– zmniejsza się po przetargu wydatki na opracowanie dokumentacji technicznej na budowę 

chodnika w miejscowości Szerszenie, zmniejszenie jest o 37 zł. 

– wprowadzamy do budżetu projekt „Edukacja szkolna 2024 mobilność uczniów i kadry ZST 

Czartajew” jest to kwota 197.059,43 zł. jest to projekt realizowany w Zespole Szkół 

Technicznych w Czartajewie, jest to w 100%-tach projekt ze środków unijnych

– projekt ekologiczny „Zyskujesz gdy segregujesz” jest to projekt Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony  Środowiska, kwota 8.000 zł., projekt realizowany przez Zespół Szkół Rolniczych 

w Ostrożanach,

– następuje zmniejszenie w dwóch projektach realizowanych przez Zespół Szkół Rolniczych 

w Ostrożanach, zmniejszają się i dochody i wydatki w projekcie „Praktyka czyni mistrza” - 

zmniejszenie o 4.148,02 zł. i „Znajomość języka przyszłością” - 3.375,86 zł. 

Kolejne zmniejszenia dotyczą zarówno dochodów jak i wydatków:

– zmniejsza się dochody i wydatki o 77.121,39 zł. - są to wypłaty ekwiwalentów za zalesianie 

gruntów rolnych. Środki otrzymujemy z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w 

Warszawie, w tym roku kończy się dopłata, kończy się ten program

– zmniejszamy dochody z Funduszu Leśnego na wykonanie uproszczonych planów 

urządzania i inwentaryzacji stanu nadzorowanych lasów – wydatek zmniejsza się o  95.982

zł. natomiast dofinansowanie z Funduszu Leśnego zmniejsza się o  74.777,69 zł. 

– zwiększenie dotacji celowej zgodnie z decyzją Wojewody na realizację zadań zleconych w 

dziale leśnictwo – zwiększenie o kwotę 999 zł., o tą kwotę zwiększamy również wydatki w 

dziale leśnictwo,

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że zmiany, które przedstawiła znalazły 

odzwierciedlenie zarówno po stronie dochodów jak i wydatków poszczególnych jednostek, które 

realizują wyżej wymienione zadania.
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Ponadto dokonuje się zwiększenia dochodów zgodnie z wnioskami:

– na podstawie wniosku PZD zwiększa się dochody o kwotę 17.031,38 zł.

– zwiększa się dochody PCPR o 188.713,87 zł.

– zwiększa się dochody w Powiatowym Urzędzie Pracy o 2.000 zł 

– zwiększa się dochody w Starostwie Powiatowym o 286.505,40 zł.

– w Zespole Szkół Rolniczych w Ostrożanach zmniejsza się dochody o kwotę 30.300 zł., są 

to opłaty za wyżywienie i zakwaterowanie uczniów

Po stronie wydatków zwiększamy na wynagrodzenia w Zespole Szkół Specjalnych o kwotę 

610.000 zł. i dokonuje się również przeniesień na podstawie wniosku na kwotę 119.119,17 zł. w 

tym 111.842,94 na realizację projektu  „ Nasze miejsce w społeczności europejskiej” jest to projekt 

unijny.

Zwiększa się dodatkowo:

– w Zespole Szkół w Siemiatyczach o 600.000 zł i przenosi na 35.500 zł.

– w Zespole Szkół Technicznych w Czartajewie zwiększa się na wynagrodzenia 700.000 zł. i 

na realizację projektu 197.059,47 zł. jest to projekt „Edukacja szkolna”

– w Zespole Szkół Rolniczych w Ostrożanach zwiększa się wydatki na 570,176,12 zł. w tym 

na wynagrodzenia zwiększa się 600.000 zł.  i 8.000 zł. dodatkowo na realizację projektu z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska natomiast zmniejsza się zakupy artykułów 

spożywczych na 30.300 zł. i realizację projektów na 7.523,88 zł. 

– w Starostwie Powiatowym zwiększa się wydatki na kwotę 2.203.522,61 zł. i dokonuje się 

przeniesień na 876.461,66 zł. z tego dotacje dla oświaty – Starostwo jest zobligowane do 

dotacji dla LO Benedykta i poradni niepublicznych – musimy zwiększyć ze względu na 

zmianę wynagrodzenia i dotacji na ucznia – 652.170 zł jeszcze do końca roku.

– Na wynagrodzenia i pochodne w Starostwie 1.763.000 zł., na energię i usługi, materiały 

177.000 zł. W Wydziale Geodezji na wynagrodzenia 285.000 zł., na zakupy druków 

komunikacyjnych 110.000 zł., wydatki na mienie powiatu zwiększamy o 33.000 zł. i na 

obsługę Biura Rady 26.240 zł.

– zmniejsza się wydatki inwestycyjne a więc zmniejszamy o 38.783 zł. - budowa obiektów 

sportowych po przetargu – zmniejszyły się tu nakłady na nadzór inwestorski. 263.000 zł. 

wykreślamy – chodzi o zakup działek przy liceum ogólnokształcącym – Skarbnik Teresa 

Kłopotowska poinformowała że z tego co wie państwo, którzy są właścicielami nie wyrazili 

zgody na sprzedaż i z tego tytułu wydatek nie będzie realizowany.

– W Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie zwiększa się wydatki o kwotę 318.713,87 zł. w 

tym 130.000 zł. dodatkowo na utrzymanie dzieci z Powiatu Siemiatyckiego w placówkach 

opiekuńczo – wychowawczych w innych powiatach, zwiększyła się liczba dzieci, które są w 
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Domach Dziecka, stąd te dodatkowe koszty. Za jedno dziecko płacimy  10.000 zł. więc są 

to potężne koszty. 

– W Powiatowym Zarządzie Dróg zmniejsza się wydatki o kwotę 8.513.884.32 zł. wynika to 

ze zmniejszenia na remonty dróg i zmiany w wydatkach inwestycyjnych. Dokonuje się 

również przeniesień na kwotę 25.000 zł. zgodnie z wnioskami.

– W Powiatowym Urzędzie Pracy zwiększa się wydatki o 2.000 zł. na wynagrodzenia zgodnie

z wnioskiem ale o 2.000 zł. zostało zwiększone dochody i Powiatowy Urząd Pracy 

przeznacza je na wzrost wynagrodzeń.

– Dokonuje się również przeniesień na podstawie wniosków w Powiatowym Domu Pomocy 

Społecznej na kwotę 19.995,91 zł., w straży pożarnej na 269.080,70zł. i w Poradni 

Psychologiczno Pedagogicznej na kwotę 5.570 zł.

Radny Wiesław Klepacki zapytał, czy my jako powiat ze swoich pieniędzy przekazujemy środki 

dla liceum Benedykta?

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska odpowiedziała że nie, jest to subwencja, pieniądz idzie 

za uczniem. 

Radny Krzysztof Andruszkiewicz przypomniał, że pani Skarbnik wspomniała, że właściciele 

dwóch działek przyległych do Zespołu Szkół, zrezygnowali ze sprzedaży tych działek, wcześniej 

były prowadzone rozmowy w tej sprawie?

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że były prowadzone rozmowy, na początku pani 

przychylała się, drugi właściciel absolutnie nie, na dzień dzisiejszy – żadnego odzewu, zero 

rozmów.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz zapytał, czy padła deklaracja pisemna, usta ze strony tych 

właścicieli? Radny stwierdził że rozumie, że czas biegnie a nie ma informacji zwrotnej od tych 

właścicieli i Starostwo uznało, że nie chcą sprzedać. Radny wyraził opinię, że może jeszcze warto 

podjąć próbę.

Skarbnik Teresa Kłopotowska stwierdziła, że gdyby właściciele wyrażali chęć jakichkolwiek 

rozmów to byłaby informacja zwrotna. Jest to dwóch różnych właścicieli.

Starosta Mariusz Cieślik stwierdził, że wsłuchując się w głos radnego, rzeczywiście może jeszcze

raz zapytalibyśmy właścicieli. Z pismem chyba występował jeszcze poprzedni Zarząd , Starosta 

zaznaczył że nie przypomina sobie aby obecny Zarząd wysyłał pismo do właścicieli, to 

wcześniejszy Zarząd stwierdził, że te osoby nie chcą sprzedać tych działek. 

Radny Krzysztof  Andruszkiewicz stwierdził że warto się zastanowić aby nie utracić tej szansy. 

Starosta Mariusz Cieślik stwierdził, że to miejsce, które wcześniej było proponowane pod internat

odnośnie tych dwóch działek jest to idealne miejsce w porównaniu z miejscem, na którym teraz 

internat jest przymierzany bo internat obecnie, gdzie projekt jest przygotowywany jest na skarpie. 

Jest to jedyne miejsce, gdzie można ten internat umiejscowić. Miejsce obok sklepu jest to miejsce 
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idealne, nie ma tu skarpy i budowa byłaby prosta, Starosta zaznaczył, że usłyszał że nie ma 

zainteresowania i te osoby już na pewno nie chcą sprzedać. Starosta zapytał, czy mamy jeszcze 

prawo wysyłać do nich pismo z zapytaniami?

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że była rok wcześniej kupiona działka, 47.000 zł. 

zostało wydane, działka przylegająca do liceum, że w tym miejscu będzie internat, więc jedna 

działka już została kupiona. 

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że obiekt planowany jest na skarpie, razem 

z łącznikiem do starej szkoły.

Starosta Mariusz Cieślik poinformował, że jeśli chodzi o projekt budynku internatu , było 

spotkanie z projektantem, który wygrał przetarg na projekt internatu i ten projekt jest przymierzany 

na skarpie za szkołą. Ma być to internat zarówno dla Zespołu Szkół jak i dla Szkoły Specjalnej. 

Podjęliśmy taką decyzję że może uda się pozyskać środki również z PFRON dla dzieci 

niepełnosprawnych i szybciej uda nam się ten internat wybudować bo koszt takiego internatu 

będzie to kilkadziesiąt milionów więc zobaczymy. Starosta stwierdził że rozumie, że przetarg na 

projekt internatu przewidywał budowę internatu na skarpie. Przetarg był we wcześniejszej kadencji.

Kiedy był ogłaszany przetarg internat już wtedy był przymierzany na skarpie czyli wcześniejszy 

Zarząd i wcześniejszy Starosta ustalili, że ma być to na skarpie.

Ponieważ członkowie komisji nie zgłaszali chęci zabrania głosu w dyskusji Przewodnicząca 

obrad Joanna Gołubkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XLIV/312/23 

Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2023r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Siemiatyckiego na 2024 rok głosowało 15 członków komisji.

Przewodnicząca obrad Joanna Gołubkiewicz  poinformowała, że projekt uchwały został 

jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmiany załącznika do Uchwały w sprawie określenia zadań i 

wysokości środków   Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych.

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie zwróciło się z prośbą o akceptację przeniesień środków PFRON między zadaniami : 

zmniejszenia wydatków na rehabilitację zawodową osób niepełnosprawnych o  kwotę 74.801,80 

zł., zmniejszenie dofinansowania uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w 

turnusach rehabilitacyjnych, jest to zmniejszenie o kwotę 5.050 zł. ,zmniejszenie dofinansowania 

sportu, kultury, rekreacji i turystyki o kwotę 29.000 zł. Środki te są przeznaczone na zwiększenie 

dofinansowania na likwidację barier architektonicznych, jest to kwota 2.341 zł. i zwiększenie 

dofinansowania zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne  i środki 

pomocnicze osobom niepełnosprawnym – 77.539,80 zł. 
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Członkowie komisji nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie  zmiany załącznika do Uchwały w 

sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych głosowało 15 członków komisji.

Przewodnicząca obrad Joanna Gołubkiewicz stwierdziła, że zmiany zostały jednogłośnie 

zaopiniowane pozytywnie.

Kolejny projekt uchwały to uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad 

gospodarowania   nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Siemiatyckiego.

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że otrzymaliście państwo projekt zmiany 

uchwały tak, jak powiedziała pani Przewodnicząca, określającej zasady gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Siemiatyckiego.        W uchwale tej usunięte 

zostaną dwa ustępy: jeden w par. 7 , jeden w par. 11, oba dotyczą sporządzania operatów 

szacunkowych na potrzeby wydzierżawienia, wynajmu nieruchomości będących własnością 

powiatu w oparciu o operaty szacunkowe. Kontrola RIO zasugerowała odstąpienie od tych 

zapisów, w rzeczywistości pracownik do spraw mienia powiatu odstępował od tych zapisów ze 

względu na wysoki koszt dlatego też na najbliższą sesję został przygotowany projekt.

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Siemiatyckiego 

głosowało 15 członków komisji.

Przewodnicząca obrad Joanna Gołubkiewicz stwierdziła, że projekt został jednogłośnie 

zaopiniowany pozytywnie.

Kolejny projekt uchwały dotyczył        zasad wynajmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Powiatu Siemiatyckiego.

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że projekt został przygotowany w oparciu o 

ustawę o  ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie kodeksu cywilnego. 

Organem władnym do ustalania tych zasad jest Rada Powiatu dlatego też został ten projekt 

przygotowany w oparciu o aktualne przepisy prawa.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz zapytał czy jest to pierwszy dokument, który reguluje te 

zasady, a poprzednie zasady? Przecież od wielu lat były zawierane umowy?

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że w par. 16 macie państwo informację o 

poprzedniej uchwale regulującej tą materię, która na mocy tej uchwały traci moc obowiązywania.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz zapytał, co z decyzjami o sprzedaży lokali, czy jest dokument 

który to reguluje jeśli najemcy zgłaszają akces zakupu? 

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała że reguluje to uchwała o zasadach 

gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność powiatu siemiatyckiego.
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Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie  zasad wynajmu lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Powiatu Siemiatyckiego głosowało 15 radnych. 

Przewodnicząca obrad Joanna Gołubkiewicz poinformowała, że uchwała została jednogłośnie 

zaopiniowana pozytywnie.

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa użytkowania 

wieczystego przez Powiat Siemiatycki. 

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że zgoda dotyczy zrzeczenia się prawa 

użytkowania wieczystego przez Powiat Siemiatycki nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 

Państwa położonej w Syczach, w obrębie ewidencyjnym Sycze. Jest to działka, która aktualnie 

znajduje się pod drogą wojewódzką przy drodze na Grabarkę. Wniosek o zrzeczenie się prawa 

użytkowania wieczystego złożył Podlaski Zarząd Dróg. Z racji że jest to droga wojewódzka nie jest 

ona wykorzystywana na potrzeby powiatu. 

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zrzeczenie się 

prawa użytkowania wieczystego przez Powiat Siemiatycki głosowało 15 radnych.

Przewodnicząca obrad Joanna Gołubkiewicz stwierdziła, że uchwała została jednogłośnie 

zaopiniowana pozytywnie.

Kolejny projekt uchwały dotyczył przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że w dniu 2 września wpłynęła do Rady 

Powiatu Siemiatyckiego skarga na dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Siemiatyczach. Skarga 

ta została przekazana do Komisji Skarg Wniosków i Petycji. Z  racji na konieczność 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego, które ma na celu ustalenie stanu faktycznego i 

prawnego sprawy objętej skargą konieczne jest wydłużenie terminu rozpatrzenia tej skargi przez 

Radę. Proponowany termin jest to wydłużenie o  2  miesiące, do 29 listopada 2024r. W dniu 

dzisiejszym komisja spotkała się w tej sprawie po raz drugi, Sekretarz Agata Androsiuk wyraziła 

przekonanie że termin, który zostanie zmieniony zostanie dochowany przez komisję.

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 

skargi głosowało 15 członków komisji.

Przewodnicząca obrad stwierdziła, że uchwała została jednogłośnie zaopiniowana pozytywnie.

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że państwo radni otrzymali do 

wiadomości pismo jednej z pracownic Powiatowego Urzędu Pracy, które kierowane jest do pana 

Starosty, pismo skargą nie jest, radni otrzymali je do wiadomości.

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że życzeniem tej pani która złożyła to pismo

było, abyście panowie i panie otrzymali jego treść, nie jest to skarga nie będzie rozpatrywana 

przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji, została ona przekazana organowi właściwemu do jej 
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rozpatrzenia.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że aby rozwiać wszelkie wątpliwości 

pozwolił sobie na dzisiejszą komisję zaprosić pana dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, który 

będzie do państwa dyspozycji i odpowie na wszelkie pytania .

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że jeden z radnych złożył oświadczenie 

o zrzeczeniu się mandatu. Oświadczenie o zrzeczeniu się wpłynęło do Biura Rady pod koniec 

sierpnia, zostało to przekazane według właściwości do Komisarza Wyborczego w Białymstoku. 

Decyzją Nr 850/2024 Komisarz Wyborczy w Białymstoku z dnia 4 września 2024 wydał 

postanowienie w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu 

Siemiatyckiego. Przewodniczący Rady zacytował treść postanowienia: „ § 1. Stwierdza się 

wygaśniecie z dniem 3 września 2024r. mandatu radnego wybranego do Rady Powiatu 

Siemiatyckiego w okręgu wyborczym Nr 3 z listy Nr  1 Komitetu Wyborczego Prawo i 

Sprawiedliwość z powodu pisemnego zrzeczenia się mandatu. Radny, którego mandat wygasł był 

Marek Bobel. § 2. Postanowienie przekazuje się zainteresowanemu, Wojewodzie Podlaskiemu 

oraz przewodniczącemu Rady Powiatu Siemiatyckiego.  § 3. Postanowienie ogłasza się w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego oraz podaje do publicznej wiadomości w 

Biuletynie Informacji Publicznej. §  4  Na postanowienie zainteresowanemu przysługuje skarga do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku, którą wnosi się za pośrednictwem 

Komisarza Wyborczego w Białymstoku II w terminie siedmiu dni od dnia doręczenia 

postanowienia. Zgodnie z art. 9 § 1 Kodeksu Wyborczego przez upływ terminu do wniesienia 

skargi należy rozumieć dzień złożenia skargi Komisarzowi Wyborczemu w Białymstoku II, 

decyduje data złożenia skargi a nie data jej nadania w urzędzie pocztowym. §  5. Postanowienie 

wchodzi w życie z dniem podpisania.” Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że 

było to 4 września. Sprawa wygląda w ten sposób – Przewodniczący Rady poinformował, że 

pozwolił sobie zadzwonić do komisarza i wygląda to tak, że teraz liczy się kwestia, czy 

postanowienie zostało dostarczone zainteresowanej stronie czyli dla pana radnego, dwukrotna 

awizacja, skuteczne doręczenie itd. Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował że nie 

wie, czy zostało to skutecznie doręczone czy nie natomiast za skuteczne doręczenie uznaje się 

dwukrotne awizowanie. W jakim trybie i jak zostało to doręczone – Przewodniczący Rady 

stwierdził że nie wie natomiast wymaga to czasu. Po wyczerpaniu wszystkich terminów, 

zachowując prawo do skargi komisarz wyborczy dopiero będzie mógł powołać nową osobę do 

Rady Powiatu. Przewodniczący Mariusz Pyzowski wyraził opinię, że nastąpi to na jednej z 

najbliższych sesji. W związku z tym dzisiaj nie ma jeszcze kolejnej osoby, która obejmie mandat. 

W dalszym trybie komisarz pyta kolejną osobę z listy, która zdobyła największą liczbę głosów czy 

wyraża zgodę, to też zajmuje kilka dni i wtedy jest postanowienie o objęciu mandatu. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że jest prośba od pani dyrektor Zespołu

Szkół Technicznych w Czartajewie o potwierdzenie, kto z państwa radnych będzie obecny na 
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otwarciu boiska w najbliższy piątek. Ze względów organizacyjnych pani dyrektor prosi o kontakt. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski wracając do sprawy pisma pracownika Powiatowego 

Urzędu Pracy poprosił pana dyrektora o zabranie głosu i w kilku słowach wyjaśnienie całej sytuacji.

Głos zabrał Robert Maksimiuk dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Siemiatyczach, który 

poinformował że w dniach 10-18-24 września odbyła się kontrola, kolejna kontrola Państwowej 

Inspekcji Pracy w Białymstoku, kontrola dotyczyła ustalenia stanu przestrzegania przepisów prawa

pracy w zakresie przeciwdziałania mobbingowi oraz dyskryminacji w zatrudnieniu.  Dyrektor 

poinformował, że w dniu dzisiejszym około godz. 1200 podpisał protokół z tej kontroli. Dyrektor 

Robert Maksimiuk zacytował fragmenty protokołu z kontroli jednocześnie poinformował że jeżeli 

chodzi o mobbing czy dyskryminację, została przeprowadzona przez Inspekcję Pracy ankieta 

dotycząca badania w zakresie występowania znamion mobbingu i dyskryminacji w zatrudnieniu 

przy wykorzystaniu anonimowej ankiety. Ankieta została przeprowadzona w urzędzie, wzięło w niej

udział 19 osób, nie wzięły udziału osoby, które w tym czasie były nieobecne, z osób, które 

wyłączyły się z ankiety były pani sprzątająca i był dyrektor. Kilka osób było nieobecnych czy to ze 

względu na urlop czy na zwolnienie lekarskie. Zostało to oficjalnie komisyjnie przeprowadzone 

przez pracowników, pan inspektor komisyjnie otworzył urnę, oczywiście wszystko odbyło się 

anonimowo. W badaniu udział wzięło 19 pracowników urzędu, do urny wrzucono 19 kart  z tego 2 

karty były czyste. Podsumowanie: znamion mobbingu, dyskryminacji mogącej występować w 

urzędzie nie wykazała żadna z 17 ankiet. 

Radny Jan Żeruń zapytał, czy była to pierwsza skarga złożona na pana dyrektora przez tą panią 

czy to się powtarza, zarzuty o mobbing? 

Dyrektor Robert Maksimiuk zacytował fragment protokołu kontroli: „Jak ustalono w trakcie 

kontroli dotychczas nie było na piśmie skarg pracowników na mobbing także żaden z pracowników

nie zgłosił się do dyrektora w przypadku wystąpienia mobbingu w urzędzie.” Dyrektor Robert 

Maksimiuk poinformował, że pan inspektor z inspekcji pracy rozmawiał nie tylko z nim ale 

przeprowadził rozmowy również z przedstawicielem załogi, na podstawie tej przeprowadzonej 

rozmowy również nie uzyskał żadnej informacji dotyczącej mobbingu czy dyskryminacji w 

urzędzie.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz zapytał, jak pan dyrektor czuje się w tej sytuacji?

Dyrektor Robert Maksimiuk poinformował że to, co zostało ustalone przez inspekcję pracy 

potwierdziło tylko te fakty, które w urzędzie od jakiegoś czasu były wiadome. Każdy może coś 

napisać, wnieść skargę nie mając żadnych dowodów ani poparcia na swoje słowa.

Starosta Mariusz Cieślik stwierdził, że jak wszyscy dobrze wiedzą z telewizji w miesiącu 

wrześniu mieliśmy na południu Polski ogromną tragedię jaką jest powódź. My jako powiat wspólnie

z gminami przyłączyliśmy się do pomocy, do zbiórki dla powodzian. Zbiórka taka miała miejsce 

oraz trwa dalej. Starosta poinformował że z tego miejsca wszystkim, którzy przyłożyli swoją 

cegiełkę chciałby serdecznie podziękować za każdy jeden dar niezależnie jaka była to forma 
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pomocy czy finansowa czy materialna czy w inny sposób – Starosta serdecznie podziękował. W 

piątek zawieźliśmy wspólnie z gminami dary, było to 6 busów. Transport trafił do Powiatu Nyskiego 

gdyż tak ustaliliśmy że oni są powiatem, który uległ zniszczeniu w bardzo dużej mierze, w tym 

powiecie powstało bardzo dużo szkód. Starosta poinformował, że starosta nyski prosił aby 

przekazać podziękowania wszystkim radnym oraz wszystkim mieszkańcom naszego powiatu, 

który udzielili jakiejkolwiek pomocy. Naprawdę są pod bardzo dużym wrażeniem że z Podlasia, 

ktoś o nich pamiętał. 6 busów zostało zawiezionych, były to: woda, środki czystości, narzędzia. 

Teraz organizujemy drugi transport, planujemy że w piątek być może pojadą kolejne busy. Teraz 

zbieramy sprzęt bardziej specjalistyczny, są to agregaty, myjki, urządzenia do dezynfekcji gdyż 

obecnie trwa akcja sprzątania domów, które zostały zalane. Potrzebujemy takich rzeczy, jeśli ktoś 

może w jakikolwiek sposób pomóc, ewentualnie zna kogoś, kto może pomóc w zakupie takiego 

sprzętu – Starosta serdecznie poprosił o pomoc. Oprócz zbiórki dla mieszkańców organizujemy 

zbiórkę paszy dla zwierząt. Skąd pojawił się  taki pomysł? Oprócz ludzi na tym terenie żyją też 

zwierzęta, są to zwierzęta hodowlane, które potrzebują paszy, zwierzę niestety jest uzależnione od

człowieka. Są miejscowości, gdzie drogi zostały przerwane i do dnia dzisiejszego nie ma dojazdu 

do takich miejscowości gdyż mosty zostały zerwane i taka pomoc nie może tam jeszcze dotrzeć. 

Ludzie posiłkują się przewożąc zwierzęta z miejsca na miejsce kto ma jakąś paszę, pomagają 

sobie nawzajem ale siano, sianokiszonka która została zalana nie nadaje się do użytku, pasza ta 

jest zepsuta. Zbiórkę paszy organizujemy wspólnie z Ośrodkiem Doradztwa Rolniczego, z Izbą 

Rolniczą oraz Podlaskim Związkiem Hodowców Bydła i Producentów Mleka, każda z tych 

jednostek coś obiecała, rolnicy zgłaszają, co chcieliby przekazać. Starosta podkreślił, że pomysł 

ten wyszedł od rolników naszego powiatu gdyż od razu pierwszego dnia odebrał dużo telefonów 

żeby taką zbiórkę zorganizować, rolnicy od pierwszego dnia chcieli pomagać poszkodowanym 

rolnikom dlatego ta zbiórka ma miejsce, zobaczymy ile do piątku uda się nam osób chętnych, które

są w stanie przekazać tą paszę ale oprócz tego że są chęci przekazania paszy jest problem w 

postaci zawiezienia tej paszy. Chęć przekazania jest duża natomiast przewoźnicy nie bardzo się 

kwapią wiadomo, jest to duża odległość poza tym przewoźnicy nastawieni są na zarobek, zysk, 

charytatywnie nie wszyscy chcą pomóc. 2 – 3 chętne TIR- y wstępnie mamy zgłoszone ale jeżeli 

państwo radni znaliby kogoś, kto chciałby wziąć udział w takiej akcji, może jedzie w tamtą stronę 

„na pusto” i mógłby zwieźć takie bele siana czy sianokiszonki ewentualnie zboża – starosta 

poprosił o kontakt do nas, do powiatu. Marek Malinowski i Leszek Kosz na bieżąco zajmują się 

zbieraniem zamówień – Starosta poprosił o takie informacje. Zobaczymy, jeśli nadal będzie 

potrzeba to będziemy nadal zbierać natomiast jeśli nie będzie takiej potrzeby to przerwiemy te 

zbiórki, na razie dopóki są te zbiórki to znaczy, że jest taka potrzeba. Starosta Mariusz Cieślik 

serdecznie podziękował za każdą udzieloną pomoc dla powodzian, jest to bardzo ważne. Nie 

wiadomo kiedy coś złego może stać się również u nas, oby się nie stało, trzeba pomagać tym, 

którzy potrzebują. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca obrad Joanna Gołubkiewicz 

podziękowała zebranym za przybycie i zamknęła  wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i  Spraw Socjalnych 

oraz Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCA OBRAD

Przewodnicząca Komisji

Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych 

mgr Joanna Gołubkiewicz

Protokołowała: Elżbieta Malinowska
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